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Posiedzenia plenarne WRDS 

grudzień 2021 

 10.12.2021  1. Małopolska Tarcza Antykryzysowa (MTA) – nowe 

działania. 

2. Gospodarka wodna i stan zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego w województwie małopolskim 

 

 

Rada w pierwszej kolejności zajęła się nowymi działaniami 

w ramach Małopolskiej Tarczy Antykryzysowej. Zostały one 

zaprezentowane przez przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Małopolskiego. 

Następnie WRDS w WM zajęła się tematyką gospodarki wodnej 

i stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego w województwie 

małopolskim.  

Posiedzenia Prezydium WRDS 

grudzień 2021 

 10.12.2021  1. Omówienie programu posiedzenia plenarnego 

WRDS w WM w dniu 10.12.2021 r.  

2. Omówienie programu kolejnego posiedzenia 

plenarnego WRDS w WM w styczniu 2022 roku: 

- projekty uchwał w sprawie: 

 1) zatwierdzenia sprawozdania z działalności WRDS w 

WM w 2021 roku;  

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego WRDS w WM 

za 2021 rok;  

3) harmonogramu pracy WRDS w WM w 2022 roku;   

4) zatwierdzenia projektu planu finansowego WRDS w 

WM na 2022 rok;   

-  merytoryczny temat przewodni posiedzenia.  

 

Pan Janusz Kowalski poinformował, że po raz ostatni odbywa się 

posiedzenie WRDS w Województwie Małopolskim pod jego 

przewodnictwem. W przyszłym roku pracami Rady kierować będzie 

Wojewoda Małopolski (zgodnie z uchwałą WRDS w WM  

nr 6 z dnia 18 listopada 2019 roku w sprawie kolejności 

przewodniczenia WRDS w WM w latach 2020-2023; rok 2022 – 

strona rządowa). Następnie podsumował prace Rady  

w roku bieżącym.  

Rada w 2021 r. zajmowała się następującymi tematami:  

- podsumowanie wdrażania Małopolskiej Tarczy Antykryzysowej;  

- zmiana Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Małopolskiego 2014-2020 – włączenie do programu puli środków z 

mechanizmu REACT – EU na wsparcie przedsiębiorstw;  

- problem zatrudnienia obcokrajowców w polskim systemie ochrony 

zdrowia;  

- przyszłość polskiej energetyki, ze szczególnym uwzględnieniem 

Małopolski, w kontekście transformacji energetycznej;  



- Regionalny Plan Działań na rzecz Zatrudnienia na rok 2021;  

- prezentacja wyników badań z projektu „Zawód na dobry start” 

Związku Przedsiębiorców i Pracodawców;  

- Małopolska Tarcza Antykryzysowa – „Pożyczka turystyczna” i 

„Pakiet medyczny”;  

- projekty dotyczące wizji rozwoju Nowej Huty i planowane 

rozwiązania inwestycyjne;  

- planowane zmiany podatkowe a wpływy dla samorządów w 

kontekście założeń Polskiego Ładu;  

- Polski Ład;  

- przyszłość rzemiosła i szkolnictwa zawodowego. 

W dalszej kolejności Pan Przewodniczący omówił program 

bieżącego posiedzenia plenarnego Rady. Poinformował, że 

pierwszym tematem przewodnim spotkania będą nowe działania w 

ramach Małopolskiej Tarczy Antykryzysowej. Zostaną one 

zaprezentowane przez przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Małopolskiego. Następnie dodał, że drugim tematem 

posiedzenia będzie gospodarka wodna i stan zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego w województwie małopolskim. Zagadnienie 

zaprezentują przedstawiciele Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej w Krakowie oraz Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Krakowie.  

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że kolejne 

posiedzenie WRDS w Województwie Małopolskim powinno odbyć 

się w styczniu przyszłego roku. Rada będzie musiała podjąć cztery 

uchwały dotyczące zatwierdzenia sprawozdania merytorycznego i 

finansowego za 2021 rok oraz planu finansowego oraz pracy  WRDS 

na 2022 rok. Zaapelował do Członków Prezydium Rady o zgłaszanie 

do sekretariatu WRDS w Województwie Małopolskim tematów, 

które mogłyby zostać podjęte w przyszłym roku.  

Zwrócono się z prośbą do Członków Prezydium o zorganizowanie 

posiedzenia plenarnego w pierwszym kwartale 2022 roku na temat 

stanu systemu opieki zdrowotnej w województwie małopolskim w 

kontekście walki z pandemią koronawirusa.  



Ponadto stwierdzono, że Rada w drugim kwartale powinna 

ponownie podjąć temat Polskiego Ładu w kontekście oceny tego 

programu przez przedsiębiorców.  

 

 

 


